

PHILIP KANTOR



Passionné, fils de passionné, collectionneur dans l'âme, Philip s'est intéressé à l'automobilia, à la chasse, aux armes sportives et de collection, aux montres et aux cigares. Polyglotte et connaisseur, il rejoint Christie's en 2000 et assure le succès de la première vente de Retromobile en 2002. Aujourd'hui chez Bonhams depuis 2007, il y fait valoir son œil pour la qualité et pour le détail. La présence charismatique et la culture de ce licencié en lettres sont appréciées à Chantilly Arts & Elegance Richard Mille depuis la première édition.

Philip Kantor is the son of a car enthusiast. He obtained his bachelor of Arts degree at university College London. As a true collector, he is also interested in motoring memorabilia, field sports, sporting weapons, watches, wine and cigars. Due to his family's varied fields of collecting, he has always loved auctioneering. He joined Christie's in 2000 and ensured the success of Retromobile's first sale. Today with Bonhams since 2007, he makes full use of his keen eye for quality and detail. His eclectic knowledge is greatly appreciated at Chantilly Arts & Elegance Richard Mille since the first edition.